
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 17/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 315/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση απολογισμού, ισολογισμού και 
αποτελεσμάτων χρήσης Δήμου Βέροιας, 
διαχειριστικής περιόδου 2013. 

 
         Σήμερα 20 Αυγούστου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 17:00 

συνήλθε σε ειδική τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 14-8-2014 γραπτή πρόσκληση του Αντιπροέδρου του Δ.Σ., που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών 
Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις 
διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010, του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006 και του άρθρου 163 
του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων». 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  27 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1)Μ. Σουμελίδης, 2)Θ. Θεοδωρίδης, 3)Γ. Μιχαηλίδης, 
4)Α.Λαζαρίδης, 5)Ν. Τσιαμήτρος, 6)Π. Παυλίδης, 
7)Τ.Χατζηαθανασίου, 8)Θ. Αγγελίνας, 9)Λ. Πουλασουχίδης, 
10)Κ. Βοργιαζίδης, 11)Ν. Μωυσιάδης, 12)Χ. Κούτρας, 
13)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 14)Χ. Γαϊτάνου, 15)Α. Καγκελίδης, 
16)Θ. Κορωνάς, 17)Β. Παπαδόπουλος, 18)Β.Λυκοστράτης, 
19)Κ. Κοστογλίδου, 20)Β. Γιαννουλάκης, 21)Χ. Τσιούντας, 
22)Κ. Παναγιωτίδης, 23)Δ. Γκέκα, 24)Α. Παπαδόπουλος, 
25)Ι.Σοφρόνωφ, 26)Γ. Μελιόπουλος, 27)Ι.Αγγέλογλου. 

Δ. Δάσκαλος, Β. Σταυροπούλου, 
Ε.Αρχοντάκη, Μ. Παπαϊωάννου, 
Γ.Κάκαρης, Κ. Κουτσαντάς, 
Α.Δέλλας, Α. Νεστορόπουλος, 
Α.Γκαμπέσης, Ε. Γουναράς, 
Γ.Σουμπέκας, Α. Βασιάδης, 
Ι.Ασλανίδης, Σ.Κουμτσίδης 

          Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                   Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Σ. Μισοκέφαλος, Ι. Χειμώνας Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Σ.Ασλάνογλου, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Ι. Λιάτσιου, Σ. Κρομμύδας, 
Ε.Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Α. Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, 
Α.Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, 
Ν.Αγγέλου, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση:  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το μοναδικό θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε 

υπόψη του συμβουλίου το από 13-8-2014 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου Χαρίκλειας 
Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη, που έχει ως εξής: 

Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 163 του Ν.3463/06 του Δ.Κ.Κ. και των άρθρων 72 
και 267 του Ν.3852/10, ως το τέλος Μαΐου εκείνος που ενεργεί την ταμειακή υπηρεσία του δήμου 
υποβάλλει δια του Δημάρχου στην Οικονομική Επιτροπή λογαριασμό της διαχείρισης του 
οικονομικού έτους που έληξε.  

     Μέσα σε δύο (2) μήνες αφότου παρέλαβε τα ανωτέρω στοιχεία, η Οικονομική Επιτροπή 
τα προελέγχει και το αργότερο (5) ημέρες μετά την λήξη του διμήνου υποβάλλει τον απολογισμό 
και ,προκειμένου για Δήμους που εφαρμόζουν το κλαδικό λογιστικό σχέδιο, τον ισολογισμό και τα 
αποτελέσματα χρήσεως μαζί με έκθεσή της στο Δημοτικό Συμβούλιο.  

     Το Δημοτικό Συμβούλιο μέσα σε προθεσμία δύο (2) μηνών αφότου παρέλαβε τον 
απολογισμό, τον ισολογισμό, τα αποτελέσματα χρήσεως και την έκθεση της Οικονομικής 
Επιτροπής, αποφασίζει με πράξη του, για την έγκριση του απολογισμού και του ισολογισμού και 
διατυπώνει τις παρατηρήσεις του σχετικά με αυτόν, σε ειδική γι’ αυτό το σκοπό συνεδρίαση στην 
οποία παρίσταται και ο διευθυντής των οικονομικών υπηρεσιών του Δήμου.   

     Στους Δήμους που εφαρμόζουν το κλαδικό λογιστικό σχέδιο στην ανωτέρω ειδική 
συνεδρίαση  του Δημοτικού Συμβουλίου καλείται και παρίσταται και ο ορκωτός ελεγκτής-λογιστής 
ή ο αναπληρωτής του, ο οποίος συνέταξε το πιστοποιητικό ελέγχου. 

      Με την ολοκλήρωση των ισολογισμών και των αποτελεσμάτων χρήσεως του έτους 2013 
και ύστερα από τις με αρίθμ.326/14 και 421/14 Αποφάσεις Οικονομικής Επιτροπής, σύμφωνα με 
τις οποίες  έγινε ο προέλεγχος του απολογισμού και ισολογισμού του  Δήμου Βέροιας, σε 
εφαρμογή των διατάξεων του άρθρου 163 του Ν.3463/06,  σας υποβάλλουμε τον απολογισμό και 
ισολογισμό της  Διαχειριστικής Χρήσης (1 Ιανουαρίου – 31 Δεκεμβρίου 2013), συνοδευόμενα από 
έκθεση ελέγχου της Οικονομικής Επιτροπής και παρακαλούμε ν’ αποφασίσετε: 

      1- Για την έγκριση ή μη του Απολογισμού και Ισολογισμού έτους 2013 του Δήμου 
Βέροιας, αφού σας γνωρίσουμε ότι: 

       Ο απολογισμός του Δήμου Βέροιας του έτους 2013 παρουσιάζει: Εσοδα: 
40.970.626,48€  Εξοδα: 38.467.162,84€  και Χρηματικό Υπόλοιπο: 2.503.463,64€. 

      Ο ισολογισμός του Δήμου Βέροιας χρήσης 2013 παρουσιάζει: Γενικό Σύνολο 
Ενεργητικού: 136.722.005,51€, Γενικό Σύνολο Παθητικού: 136.722.004,51€  

Καθαρά Αποτελέσματα (Ελλειμμα) Χρήσης: 34.478,11€ 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Συνάδελφοι, είναι η πρώτη απ’ τη διπλή συνεδρίαση που έχουμε να κάνουμε 

σήμερα. Ένας τελευταίος απολογισμός της παρούσας Δημοτικής αρχής και βεβαίως ακολουθεί και 
μια τακτική συνεδρίαση. 

Δαούλας: Πρόεδρε, με την ολοκλήρωση του ισολογισμού και των αποτελεσμάτων χρήσεως 
του έτους 2013 και ύστερα από τις αποφάσεις της Ο.Ε. 326/2014 και 421/2014, σύμφωνα με τις 
οποίες έγινε ο προέλεγχος του απολογισμού και ισολογισμού του Δήμου Βέροιας, εφαρμογή των 
διατάξεων του άρθρ. 163 του Ν. 3463/2006, σας υποβάλουμε τον απολογισμό και ισολογισμό της 
διαχειριστικής χρήσης από 1 Ιαν.–31 Δεκ. του έτους 2013, συνοδευόμενα από έκθεση της Ο.Ε. και 
παρακαλούμε να αποφασίσετε για την έγκριση ή μη του απολογισμού και ισολογισμού, έτους 2013 
του Δήμου Βέροιας, αφού σας γνωρίσουμε ότι, ο απολογισμός του Δήμου Βέροιας το έτος 2013 
παρουσιάζει,  Έσοδα: 40.970.626,48€, Έξοδα: 38.467.162,84€ και Χρηματικό Υπόλοιπο: 
2.503.463,64€.  

Ο ισολογισμός του Δήμου Βέροιας, χρήσης 2013 παρουσιάζει Γενικό Σύνολο 
Ενεργητικού, 136.722.005,51€, Γενικό Σύνολο Παθητικού το ίδιο και καθαρά αποτελέσματα, 
Έλλειμμα Χρήσης 34.478,11€. Το λόγο έχει η κυρία ορκωτός και εγώ θα απαντήσω σε ότι 
ερωτήσεις έχετε και οποιοδήποτε άλλο θέμα. 

Ευθυμία Αλεξανδροπούλου (Ορκωτή Λογίστρια): Καλησπέρα σε όλους. Φαντάζομαι είχατε 
το χρόνο να δείτε τον ισολογισμό της χρήσεως, ότι επιμέρους ερωτήσεις έχετε θα σας τις 
απαντήσω.  

 



Οι παρατηρήσεις του πιστοποιητικού που αναφέρονται: Έχουμε τρείς εταιρείες, οι δύο εκ 
των οποίων έχουν μπει σε εκκαθάριση και για τις οποίες, μέχρι στιγμής, δεν έχει τελειώσει η 
εκκαθάριση και δεν μας έχουν δοθεί οι οικονομικές καταστάσεις αυτών των εταιρειών.  

Το θέμα το κυριότερο είναι οι απαιτήσεις από πώληση αγαθών και υπηρεσιών, 
περιλαμβάνονται και οι απαιτήσεις σε καθυστέρηση εισπράξεως συνολικού ποσού 4.143.000,00€. 
Αυτό το ποσό αντιπροσωπεύει τις απαιτήσεις προ της 1/1/2013, δηλαδή είναι και οι απαιτήσεις του 
2012, στο 4.143.000,00€ περιλαμβάνονται και οι απαιτήσεις μέχρι και 31/12/2012. Το τρίτο θέμα 
είναι η επιστολή των νομικών προς εμάς, που μας αναφέρουν διεκδικήσεις αποζημιώσεων 
συνολικού ποσού 2.850.000,00€. Εκτιμάται από εμάς ότι θα ευδοκιμήσουν υπέρ αυτών, το ποσό 
των 2.350.000,00€. Δεν έχουμε σχηματίσει πρόβλεψη στις οικονομικές καταστάσεις, το ίδιο ίσχυε 
και πέρσι και γι’ αυτό θα δείτε στην επιμέρους έκθεση ότι αυτά που καταβλήθηκαν από το Δήμο 
για αποζημιώσεις στη χρονιά, ήταν πάνω από 1.000.000,00€, που τελεσιδίκησαν και υποχρεώθηκε 
ο Δήμος να τις καταβάλει.  

Τα υπόλοιπα θέματα είναι ασήμαντα και λογιστικής περισσότερο τακτοποίησης, και κάποια 
θέματα αναφέρονται στην αναλυτική έκθεση. Στη διάθεσή σας αν θέλετε κάτι να ρωτήσετε. 

Γιαννουλάκης: Τα 2.500.000,00€ χρηματικό υπόλοιπο που αναφέρονται, είναι ελεύθερα 
αυτά να τα κάνει ο Δήμος ότι θέλει ή είναι δεσμευμένα σε κωδικούς; Γιατί έτσι όπως φαίνεται είναι 
ότι…………. και άλλη ερώτηση έχω.  

Η δεύτερη ερώτησή μου αφορά την παρατήρηση που έχετε, ότι ζητήσατε τις οικονομικές 
καταστάσεις των εταιρειών που είναι υπό εκκαθάριση και δεν σας δόθηκαν. Ήθελα να ρωτήσω, 
δύο χρόνια τώρα δεν έγινε η εκκαθάριση των εταιρειών; Και για ποιο λόγο δε δόθηκαν οι 
οικονομικές καταστάσεις; Κρύβετε κάτι; 

Δαούλας: Το χρηματικό υπόλοιπο των 2.500.000,00€ αναλύεται, αν θα δείτε στον 
προϋπολογισμό, σε ποσά που είτε αφορούν δεσμευμένες πιστώσεις που θα πληρωθούν, 
υποχρεώσεις παρελθόντων ετών, ένα μεγάλο μέρος, κάποιες πιστώσεις είναι δεσμευμένες για 
συνεχιζόμενα έργα και ένα ποσό μικρό είναι ελεύθερο και μπορούμε να το χρησιμοποιήσουμε για 
οτιδήποτε άλλο. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι μιλούν δημοτικοί σύμβουλοι εκτός μικροφώνου) 
Δαούλας: Δεν είναι περίσσευμα, έτσι αναλύεται το χρηματικό υπόλοιπο, αλλά το σύνολο, 

το μεγαλύτερο ποσό, είναι δεσμευμένες πιστώσεις που αφορούν έργα συνεχιζόμενα και 
υποχρεώσεις παρελθόντων ετών. 

Πρόεδρος: Συμπληρωματικά σ’ αυτά που είπε ο κ. Γιαννουλάκης, θα ήθελα να μου 
αποσαφηνίσετε κ. Δαούλα, αν αυτές οι τρείς υπό εκκαθάριση εταιρείες, μπορούσαν και στο στάδιο 
που βρίσκεται η εκκαθάριση, να έχουμε μια εικόνα τους σήμερα. 

Ευθ. Αλεξανδροπούλου (Ορκωτή Λογίστρια) : Κοιτάξτε, μια από τις εταιρείες είναι η 
ΠΙΕΡΙΔΕΣ ΜΟΥΣΕΣ Α.Ε.. Αυτή, ούτε κατά την απογραφή έναρξης… δηλαδή ήταν σε αδράνεια η 
επιχείρηση στην ουσία, στην πραγματικότητα από την πρώτη ώρα. Δηλαδή δεν λειτούργησε ποτέ 
και η πρώτη οικονομική κατάσταση που είχε, είχε κάτι έξοδα, δεν είχε δραστηριότητα δηλαδή για 
να…… Ο λόγος φαντάζομαι, της καθυστέρησης είναι οι λογιστές, επειδή παραιτήθηκε ο ένας λόγω 
του ότι δεν υπήρχε φορέας τότε για να τον πληρώσει, τον λογιστή, τυπικό το θέμα.  

Τώρα, για την ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΗ εταιρεία του Δήμου Βέροιας, θεωρώ ότι ίσως έπρεπε να 
έχει αποσαφηνιστεί εδώ του 2012 είχε κλείσει ο ισολογισμός, βεβαίως είχε κλείσει, το 2013 όμως, 
δεν ξέρω για ποιον λόγο καθυστέρησε, πάντως δεν είχε δραστηριότητα, απ’ τα βιβλία, τα βιβλία 
μου τέθηκαν υπ’ όψιν αλλά δεν έχει δημοσιευτεί ο ισολογισμός. Τώρα η ΣΥΝΟΤΑ…… 

Γιαννουλάκης: ……..δεν σας δόθηκαν οικονομικές καταστάσεις. 
Δαούλας: Δεν τέθηκαν στη διάθεση της, δεν τα είχε. 
Ευθ. Αλεξανδροπούλου (Ορκωτή Λογίστρια) : Οι οικονομικές καταστάσεις δεν μου 

τέθηκαν επίσημα. Του 2012, της ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΗΣ, τον έχω. Του 2013 δεν έχω. Η ΣΥΝΟΤΑ 
……….. δεν μπορέσαμε να βρούμε ποιος άνθρωπος χειρίζεται αυτή την επιχείρηση στην οποία 
συμμετέχουν πολλοί Δήμοι. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι μιλούν δημοτικοί σύμβουλοι εκτός μικροφώνου) 
Ευθ. Αλεξανδροπούλου (Ορκωτή Λογίστρια) : Η ΑΝΑΕ, έκλεισε το 2012, δεν έκλεισε το 

2013. Πάλι ο εκκαθαριστής οφείλει να στείλει και να γίνει η δημοσίευση του ισολογισμού. 
 



 
Γιαννουλάκης: Είχα όλη την καλή διάθεση να συμφωνήσω με τον φετινό απολογισμό, πριν 

δω τα οικονομικά στοιχεία και τα πάρω στα χέρια μου να τα μελετήσω. Δυστυχώς όμως, 
απογοητεύτηκα, γιατί είχαμε ακούσει έναν προϋπολογισμό 70.000.000€ περίπου, ο οποίος 
διαμορφώθηκε στην πορεία στα 55.000.000€, αλλά και πάλι, παρά τη διαμόρφωσή του, δεν 
μπόρεσε να υλοποιηθεί, υλοποιήθηκαν μόνο τα 40.000.000€.  

Εκεί που τα πήγατε καλά Δήμαρχε, είναι στα έσοδα που δίνει το Υπουργείο, τα τακτικά και 
στα ανταποδοτικά τέλη, αυτά που εισπράττει η ΔΕΗ για λογαριασμό του Δήμου. Οι δημότες μας 
πλήρωσαν γύρω στα 4.500.000€ ανταποδοτικά τέλη, χωρίς να έχουν όμως την ανάλογη 
ανταπόδοση. Παντού υπάρχουν παράπονα για την καθαριότητα της πόλης, παντού υπάρχουν κάδοι 
χωρίς καπάκια, κάδοι σπασμένοι, κάδοι που έπρεπε σε κάποια σημεία να υπάρχουν και δεν 
υπάρχουν.  

Ένα άλλο μελανό σημείο που αφήνετε στο τέλος της θητείας σας, είναι οι ανείσπρακτες 
οικονομικές οφειλές από τα παρελθόντα οικονομικά έτη περίπου 5.000.000€ και κάτι. Δεν 
ενεργοποιήσατε αυστηρά τους εισπρακτικούς μηχανισμούς, τους αφήσατε χαλαρούς και τώρα στο 
τέλος της θητείας σας, θέλετε να στείλετε ειδοποιητήρια, έχουμε θέμα σε τροποποίηση 
προϋπολογισμού να αυξήσουμε τα ταχυδρομικά τέλη γιατί θα σταλούν ειδοποιητήρια στους 
οφειλέτες, τώρα, στο τέλος, δέκα ημέρες πριν εγκαταλείψετε τη θέση σας.  

Αφήνετε στο διάδοχό σας πολλά προβλήματα. Του αφήνετε μια προίκα που λέγεται γέφυρα 
Κούσιου και δεν ξέρω πως θα ξεμπερδέψει με τα δικαστήρια. Δυστυχώς εμείς δεν θα τον 
ψηφίσουμε τον απολογισμό. 

Δήμαρχος : Δύο κουβέντες μόνο Πρόεδρε γιατί εντυπωσιάστηκα από το ερώτημα του κ. 
Γιαννουλάκη για περίσσευμα. Σήμερα έχουμε 2014, είμαστε στην Ελλάδα, σε μια χώρα 
πτωχευμένη, σε Δήμους οι οποίοι πραγματικά αγκομαχούν για να βγούνε, σε Δήμους οι οποίοι δεν 
έχουνε προσωπικό, σε Δήμους που και τα ανταποδοτικά δεν κάνουν τίποτα και παρακαλώ πολύ, 
εγώ δεν θέλω ούτε καλά λόγια ούτε επαίνους ούτε τίποτα, αλλά υπάρχουν πάρα πολύ συγκεκριμένα 
στοιχεία για το θέμα της καθαριότητας και για το τι απορρόφησε ο Δήμος της Βέροιας από το 
Πράσινο Ταμείο, όλα τα χρόνια και με όλους τους αντιδημάρχους. Τι απορρόφησε από το Πράσινο 
Ταμείο. Αυτές είναι οι πηγές χρηματοδότησης και αυτές τις εκμεταλλευτήκαμε στο έπακρο και εδώ 
υπάρχουν συγκεκριμένα στοιχεία, δεν είναι λόγια του αέρα ούτε θεωρίες ούτε μομφές ούτε τίποτε. 
Λοιπόν, ανείσπρακτα, επαναλαμβάνω, 2014, πτωχευμένη χώρα και ξέρετε την νοοτροπία των 
πολιτών απέναντι στο Δήμο σε σχέση με την Εφορία και την Τράπεζα. Πρώτα θα πληρώσουν την 
Εφορία, την Τράπεζα και μετά θα πάνε και στο Δήμο. Γιατί ο Δήμος είναι ο κοντινότερος 
συγγενής, αυτό είναι γνωστό.  

Παρόλα αυτά κατηγορούμαστε για ανείσπρακτα τέλη. Έχουν γίνει όλες οι νόμιμες 
ενέργειες, βάσει των δυνατοτήτων των πολιτών να ανταποκρίνονται, μάλιστα το τελευταίο 
διάστημα και με τις ρυθμίσεις που έγιναν, είχαμε μια σχετικά σημαντική εισροή χρημάτων, κ. 
Δαούλα νομίζω. Δεν είμαστε ευχαριστημένοι γιατί απ’ τα 2.000.000€ να παίρνεις τα 300.000€ δεν 
είναι πια και αμάν, αλλά σ’ αυτή την εποχή μην τα μηδενίζουμε όλα. Φυσικά δεν έγινε το θαύμα 
της Βέροιας ξαφνικά απ’ όλη την Ελλάδα, η Βέροια έκανε το οικονομικό θαύμα, φυσικά όχι, 
υπάρχουν αντικειμενικές συνθήκες. Αλλά δεν είναι ούτε κόκκινος Δήμος ούτε έχει άλλα……… αν 
και τελικά, μερικές φορές κ. Γιαννουλάκη δικαιώνω τον κ. Σκουμπόπουλο, ο οποίος όταν 
κατηγορήθηκε για χρέη εδώ, ήρθε και είπε «καλύτερα να χρωστάς και να κινείσαι παρά να μην 
χρωστάς».  

Διότι αυτό που διαπίστωσα αυτά τα χρόνια, είναι ότι αυτοί οι Δήμοι οι οποίοι ήταν 
«κόκκινοι» επιδοτήθηκαν, επιχορηγήθηκαν, λειτουργούνε, αγόρασαν απορριμματοφόρα 
καινούργια, μπήκαν σε διάφορα προγράμματα, ευνοήθηκαν απ’ την Κυβέρνηση, την όποια 
Κυβέρνηση και οι Δήμοι που ήταν νοικοκυρεμένοι, οι Δήμοι που είχαν το δύσκολο ρόλο να 
κοιτούν στα μάτια τον πολίτη που τους επισκέπτεται καθημερινά και να του λένε την πάσα 
αλήθεια, η οποία είναι πικρή, οι Δήμοι αυτοί μείνανε στην πίκρα τους.  

Αυτά τα ολίγα και το θέμα των αναπτυξιακών επιχειρήσεων για να μην δημιουργούνται 
εντυπώσεις, το θέμα της ΑΝΑΕ και των άλλων εν πάση περιπτώσει, της Μακεδονίδος και όλων 
αυτών των αναπτυξιακών, είναι ζήτημα των εκκαθαριστών πια, έτσι; Ότι ισχύει για την ΕΑΣ, ότι 



ισχύει για τον έναν και τον άλλο, ισχύει και γι’ αυτά. Λοιπόν, να μη δημιουργούμε άλλου τύπου 
εντυπώσεις …………….. τίποτε κιτάπια και λογαριασμοί, έτσι; 

Γιαννουλάκης : Ξέρω ότι ζούμε σε μια χώρα πτωχευμένη Δήμαρχε και νομίζω όλοι μας το 
ζούμε και το βιώνουμε καθημερινά. Αλλά κάνατε μια προσπάθεια, απ’ αυτούς που χρωστούν στο 
Δήμο, να κάνετε ένα διαχωρισμό και να δείτε ποιοι απ’ αυτούς υποκρύπτονται πίσω από τους 
άλλους που δεν μπορούν πραγματικά, να εισπράξετε απ’ αυτούς που μπορούν; Και αυτοί χρωστούν 
τα πιο πολλά, που μπορούν να πληρώσουν, σας πληροφορώ. 

(Αδύνατη απομαγνητοφώνηση διότι μιλά η Δήμαρχος εκτός μικροφώνου) 
Γιαννουλάκης : Εμείς για το Δήμο μιλάμε τώρα και γιατί δεν το έκανε ο Δήμος. Αν θα 

ήσασταν έφορος θα σας έκανα ανάλογη ερώτηση, σήμερα είσαστε Δήμαρχος και σας κάνω την 
ερώτηση για το Δήμο και τι κάνατε γι’ αυτά τα ανείσπρακτα, σε απάντηση σ’ αυτά που είπατε. 

Δήμαρχος: Τίποτα Πρόεδρε. Εμείς πράξαμε τα νόμιμα, φτάσαμε και σε κατασχέσεις και δεν 
είναι καθόλου ευχάριστο. Ειλικρινά δεν είναι καθόλου ευχάριστο γιατί η κοινωνία είναι μικρή εδώ. 
Δεν είμαστε σε μια απρόσωπη Αθήνα ή μια απρόσωπη Θεσσαλονίκη. Η κατάσχεση εδώ, είπα και 
πριν τη λέξη, είναι πίκρα. Κι όμως, φτάσαμε όπου έπρεπε νόμιμα. 

Πρόεδρος : Κε Δαούλα, έχετε τίποτα να προσθέσετε;  
Δαούλας : Εκείνο που θέλω να προσθέσω είναι ότι για πρώτη φορά, θα διαπιστώσετε ότι ο 

προϋπολογισμός του 2013, υλοποιήθηκε ως προς τα έσοδα σε ποσοστό περίπου 75%. Αυτό δεν 
σημαίνει και πολλά πράγματα, απλά θέλω να σας πω ότι έχει αλλάξει το σύστημα, η διαδικασία 
μάλλον του προϋπολογισμού και πλέον στον προϋπολογισμό, όπως θα δείτε και στον επόμενο, όσοι 
θα είστε απ’ τους δημοτικούς συμβούλους στο επόμενο Δ.Σ., πλέον οι προϋπολογισμοί 
αποτυπώνουν έσοδα, μόνο ότι πρόκειται να εκταμιευτεί και να υλοποιηθεί μέσα στην χρήση. 
Πολλές φορές βλέπουμε διογκωμένα έσοδα και ειδικά ως προς τις επενδύσεις, αυτό είναι γιατί 
εντάσσουμε έργα μεγάλου προϋπολογισμού, στην ουσία όμως δεν υλοποιούνται γιατί δεν 
προλαβαίνουν να ολοκληρωθούν οι διαδικασίες, με αποτέλεσμα να μένει όλο το ποσό ως έχει και 
να μην υλοποιείται. Από πέρσι και στο εξής, αυτά τα ποσά, μας δίνεται η δυνατότητα με 
τροποποιήσεις, με τις τριμηνιαίες εκθέσεις να αναμορφώνουμε τον προϋπολογισμό και στο τέλος 
να καταλήγουμε, σ’ έναν ποιο ρεαλιστικό προϋπολογισμό. Δηλαδή, να αφαιρούμε ποσά που δεν 
πρόκειται να εισπραχθούν μέχρι το τέλος της χρήσης και γι’ αυτό αποτυπώνεται ένας απολογισμός 
και ένας προϋπολογισμός στο τέλος της χρήσης, που είναι ποιο ρεαλιστικός από τα προηγούμενα 
χρόνια. Αυτό ήθελα να πω, έτσι σαν διευκρίνιση.  

Γιαννουλάκης: Κε Δαούλα, υλοποιήθηκε στο 75% μετά την αναμόρφωσή του. Γιατί ο 
αρχικός προϋπολογισμός ήταν 75.000.000€ περίπου και αναμορφώθηκε στα 55.000.000€ μείον 
20.000.000€, γι’ αυτό υλοποιήθηκε στο 75%. 

Δαούλας: Κε Γιαννουλάκη, είχε τα 10.000.000€ του σχολείου που ξεκίνησε πέρσι και αυτό 
δεν μπορούσε να υλοποιηθεί, είχε την Ανάπλαση και κάποια άλλα έργα που αφαιρέθηκαν. Και 
αυτό ακριβώς ήθελα να αναφέρω, ας πούμε, για να λάβει γνώση το Συμβούλιο πως τροποποιείται ο 
προϋπολογισμός. 

Πρόεδρος: Ποιοι εγκρίνουν τον απολογισμό, τον ισολογισμό και τα αποτελέσματα χρήσης του 
Δήμου Βέροιας έτους 2013; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν δεκαοκτώ (18) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Μ. Σουμελίδης, 
Θ.Θεοδωρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Λαζαρίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Π. Παυλίδης, Τ. Χατζηαθανασίου, 
Θ. Αγγελίνας, Λ. Πουλασουχίδης, Κ. Βοργιαζίδης, Ν. Μωυσιάδης, Χ. Κούτρας, Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, Χ.Γαϊτάνου, Α. Καγκελίδης, Θ. Κορωνάς, Β. Παπαδόπουλος, Β.Λυκοστράτης. 

Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος, Ι.Αγγέλογλου 
Λευκή ψήφο έδωσαν έξι (6) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Κ. Κοστογλίδου, Β. Γιαννουλάκης, 

Χ.Τσιούντας, Κ. Παναγιωτίδης, Δ. Γκέκα, Α.Παπαδόπουλος. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 13-8-2014 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Τις υπ’ αριθ. 326 και 421/2014 αποφάσεις της Οικονομικής Επιτροπής 
3.- Τα παραπάνω στοιχεία του απολογισμού, τον ισολογισμό και τα αποτελέσματα χρήσης του Δήμου 
Βέροιας διαχειριστικής περιόδου 2013. 
4.- Την σχετική έκθεση ελέγχου του παραπάνω ορκωτού ελεγκτή-λογιστή. 



5.- Ότι στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν ο ορκωτός ελεγκτής-λογιστής που συνέταξε το παραπάνω 
πιστοποιητικό και ο Προϊστάμενος της Δ/νσης Οικονομικού του Δήμου. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις των άρθρων 96 και 163 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) και των άρθρων 65 και 72 του Ν. 
3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης). 
 
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
  
 

Α) Εγκρίνει τον απολογισμό εσόδων και εξόδων του Δήμου Βέροιας, οικονομικής χρήσης 2013, 
κατά τον οποίο τα έσοδα ανήλθαν σε 40.970.626,48€, τα έξοδα σε 38.467.162,84€ και το χρηματικό 
υπόλοιπο σε 2.503.463,64€, όπως λεπτομερώς αναγράφονται στον οικείο απολογιστικό πίνακα. 

Β) Εγκρίνει τον ισολογισμό διαχειριστικής περιόδου 2013 του Δήμου Βέροιας, ο οποίος 
εμφανίζει γενικό σύνολο ενεργητικού 136.722.004,51€, γενικό σύνολο παθητικού 136.722.004,51€ 
και καθαρά αποτελέσματα (Έλλειμμα) χρήσης: 34.478,11€. 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  315 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 

το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Μ. Σουμελίδης     
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης     
Α.  Λαζαρίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Ν.  Τσιαμήτρος  Σ.  Μισοκέφαλος  
Π. Παυλίδης  Ι. Χειμώνας  
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Καγκελίδης     
Θ. Κορωνάς     
Β. Παπαδόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Δ. Γκέκα     
Α. Παπαδόπουλος     
Ι. Σοφρόνωφ     
Γ. Μελιόπουλος     
Ι. Αγγέλογλου     
      
      
      
      
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  13-10-2014 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

     ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

  
  
  
  
  
  
  
  

 
 

 
 

 
 


